
  
 

Notulen Buitengewone Ledenvergadering KVTH regio Noord 7 november 2024 
 
Afwezigen met afbericht:  
Dhr. Steringa, dhr. Smeltink, dhr. Kool, mw. Klaseboer, mw. de Vries, dhr. Werkman en dhr. van Dam 
 

1. Opening 

Dhr. P. Boelens opent de vergadering om 20 uur met een hartelijk welkom aan dhr. A.J. van Koerten, dhr. J. Wilmink en de 
aanwezige leden in de zaal. Dhr. Boelens legt uit dat deze vergadering in het teken zal staan van de Statuten en Reglementen 
die ter inzage liggen voor alle leden en waar regio Noord vanavond over zal stemmen. Daarnaast staan er themagesprekken 
op de agenda waarin het bestuur met de leden van gedachten wil wisselen over diverse zaken, zodat dit volgend jaar 
meegenomen kan gaan worden.  
 

2. Mededelingen en ingekomen post 

Er is geen ingekomen post, wel een reactie van een lid uit Noord omtrent de Statuten en Reglementen zal meegenomen 
worden bij het betreffende reglement.  
Dhr. Boelens benoemt dat hij graag een moment stilte wil om het overlijden van dhr. C. Klaver, een actief lid die aan vele 
keuringen en evenementen van de KVTH meedeed, te gedenken. 
 

3. Notulen Regionale Ledenvergadering  

Het bestuur heeft besloten om de notulen van de reguliere ledenvergadering van KVTH regio Noord te behandelen tijdens de 
ledenvergadering volgend jaar.  
 

4. Statuten en Reglementen 

Dhr. Boelens stelt dhr. A.J. van Koerten voor aan de aanwezigen en geeft hem het woord. Dhr. van Koerten stelt zichzelf kort 
voor en vertelt dat hij als adviseur op het verzoek van het Hoofdbestuur is betrokken bij het proces rondom de vernieuwde 
Statuten en Reglementen. Hij geeft aan van jongsaf aan betrokken te zijn geweest bij diverse facetten van de 
paardenhouderij op het gebied van sport en exterieur. Hij heeft een juridische opleiding afgerond en is gespecialiseerd in 
tuchtrecht. Hij heeft gewerkt bij zowel KWPN als KHNS, is juridisch secretaris bij diverse commissies en staat stamboeken bij 
die hun Statuten en Reglementen moeten aanpassen. Met behulp van dhr. van Koerten is er een notaris betrokken die ook 
kennis heeft van de paardenwereld en zijn er vooraf prijsafspraken gemaakt zodat de kosten vooraf bekend waren. Meer dan 
een jaar geleden is gestart met de herziening van de Statuten en Reglementen, in deze periode is het Hoofdbestuur 
voortdurend betrokken geweest bij de inhoud via met name overleg met mw. A. Wobbes en mw. J. Hes. De Reglementen die 
betrekking hebben op fokkerijzaken zijn allen ook voorgelegd aan de TC’s, zodat ook deze input kon worden meegenomen. 
Deze periode van afstemming heeft geleid tot de documenten die de leden ter inzage hebben gekregen en waarover 
vanavond gestemd zal worden. Alle leden hebben tot 1 november j.l. hun vragen via de mail kunnen stellen en alle 
vragenstellers ontvangen persoonlijk antwoord voorafgaand aan hun regionale ledenvergadering, uiteraard kunnen tijdens 
deze vergaderingen ook opmerkingen gemaakt worden die in overleg met de notaris indien relevant kunnen leiden tot een 
toevoeging of een aanpassing. 
De aanleiding van de wijziging van de Statuten en Reglementen bij de KVTH was tweeledig: De Statuten waren gedateerd en 
waren hierdoor niet up-to-date met betrekking tot een aantal (wettelijke) vereisten, zoals de Europese Fokkerijverordening 
waarop RVO medio 2023 op gecontroleerd en stamboeken op aangeschreven heeft, de nieuwe mogelijkheden voor digitaal 
vergaderen en stemmen, de nieuwe Wet Dieren en de opbouw van de structuren van verenigingen. Daarnaast sloten de 
Statuten en Reglementen van de KVTH niet op elkaar aan.  
 
Dhr Boelens bedankt dhr. van Koerten voor zijn heldere uiteenzetting. Tevens benoemt hij dat de diverse Reglementen niet 
door de Algemene Ledenvergadering goedgekeurd hoeven worden, dit geldt alleen voor de Statuten. Het Hoofdbestuur heeft 
er echter voor gekozen alle documenten ter inzage te leggen, zodat iedereen zijn/haar input kan leveren. Het stemmen zal 
geschieden middels handopsteking. Op vraag van dhr. Boelens bieden dhr. R. Bakx en dhr. L. Hummel zich aan om de 
stemmen te tellen. Daarna nodigt hij de zaal uit om indien er algemene vragen zijn deze nu te stellen alvorens tot stemming 
over te gaan. 
 
Dhr. L. Hummel vraagt of er voor 1 november vragen zijn ingediend, mw. Wobbes geeft aan dat er 12 reacties zijn gekomen 
met vragen rondom Statuten en Reglementen. Deze personen zullen voorafgaand aan hun eigen ledenvergadering een 
antwoord ontvangen. 
Dhr Hummel vraagt dhr. van Koerten of het een optie is om een termijn in de Statuten op te nemen waarop deze weer 
herzien moeten worden. Dhr. van Koerten geeft aan dat dit niet gebruikelijk is vanwege de kosten die hiermee 
samenhangen. Over het algemeen worden door een vereniging bijgehouden op welke zaken aanpassingen nodig zijn, op het 
moment dat er dan voldoende materiaal is om te herzien worden de Statuten dan pas geheel herschreven. Over het 
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algemeen voorziet de wet ook in een soort periode die als overgangssituatie geldt voor verenigingen, indien dat niet zo is 
heeft een vereniging de plicht te handelen zoals voorgeschreven ook al is dit niet in de Statuten of Reglementen beschreven. 
Dhr. Hummel adviseert om wel tijdig te herzien als dat nodig is, zodat we als vereniging niet achter de feiten aanlopen. 
 
Dhr. R. Bakx vraagt welke wijzigingen in de Statuten zijn gedaan, benoemt hierbij specifiek de structuur van de vereniging. 
Mw. Wobbes legt uit dat in de huidige Statuten een persoon lid is van een regio, vanuit dit lidmaatschap kan die persoon lid 
worden van het regiobestuur. Vanuit het regiobestuur kan de persoon afgevaardigd worden naar het Hoofdbestuur en vanuit 
het Hoofdbestuur kan die persoon zitting nemen in het Dagelijks Bestuur.  
In de nieuwe structuur is een persoon lid van een regio en kan als lid regiobestuurslid worden. Tevens kan dat lid 
afgevaardigd worden naar de Ledenraad en de Ledenraad kiest uit haar midden het Algemeen Bestuur. Echter hoeft iemand 
geen regiobestuurslid te zijn om afgevaardigd te worden naar de Ledenraad, dat kan ook een gewoon lid zijn die door de 
regiovergadering hiervoor wordt gekozen. Wel is er in het belang van continuïteit nu een overgangsbepaling opgenomen dat 
het huidige Hoofdbestuur de Ledenraad zal vormen, zodat niet alle kennis en kunde met de komst van nieuwe Statuten en 
Reglementen verdwijnt. Uiteraard is bij de nieuwe structuur ook de vertegenwoordiging per ras vanuit de regio’s beschreven, 
dit blijft zoals het nu is. Enige verschil is dat als er géén geschikte vertegenwoordiger is voor het betreffende ras, er ook een 
afgevaardigde van het andere ras kan komen. Geschiktheid en beschikbaarheid krijgt hiermee voorrang op een niet geschikte 
of geen kandidaat afvaardigen. 
Dhr. Bakx vraagt ook of een regio in de nieuwe structuur ereleden kan benoemen en hoe de benoeming landelijk gaat. Het 
antwoord hierop is dat regio’s altijd hun eigen ereleden kunnen kiezen zoals dit nu ook kan. Landelijk is het nu zo dat een 
voordracht eerst langs alle regio’s gaat en dat de Algemene Vergadering dan stemt. Dit zal in de toekomst direct door de 
Ledenraad gedaan worden. Daarnaast is er een mogelijkheid lid van verdienste te worden, dit protocol is nu in ontwikkeling. 
 
Dhr. J. Haisma vraagt in hoeverre de nieuwe Statuten en Reglementen voorzien in het gebruik van een postadres tot een 
andere regio te behoren, iets wat nu blijkbaar mogelijk is. Mw. Wobbes en dhr. Boelens leggen uit dat de vereniging te 
maken heeft met de privacywetgeving en dus in deze gevallen niet een uittreksel van de gemeentelijke basisadministratie op 
te kunnen vragen bij vermoedens van een postadres in een andere regio als het feitelijke woonadres. Benadrukt wordt dat 
dit een onwenselijke situatie is die zeker de aandacht van het Hoofdbestuur heeft. 
 

a. Statuten.  

Dhr. H. Mulder benoemt Artikel 5.4 en specifiek de omschrijving van het Jeugdlidmaatschap. Hij geeft aan dat het belangrijk 
is de jeugd kans te geven om in het bestuur te kunnen treden voor de toekomst van de vereniging. Het antwoord hierop is 
dat dit juist is, echter is een Jeugdlidmaatschap geen “volwaardig” lidmaatschap maar een “instap-lidmaatschap”. De vraag is 
dan ook of de term Jeugdlidmaatschap en bijbehorende leeftijdsgrens dan juist is. Deze vraag wordt meegenomen in de 
laatste afstemming met de notaris.  
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met de Statuten. 

b. Algemeen Reglement.  

Dhr. Mulder heeft een vraag over Artikel 21.6.a dat spreekt over verwijdering van tastharen, de gebruikte omschrijving laat 
inkorten toe en is dat wel toegestaan? Dhr. van Koerten geeft aan dat helemaal wegknippen niet mag, maar dat wegknippen 
inderdaad geen verwijderen is. De zin zou kunnen worden aangevuld met “verwijderen en/of inkorten”. Ook deze vraag 
wordt meegenomen naar de laatste afstemming met de notaris. 
Mw. Wobbes benoemt dat er vanuit de regio een vraag was ingestuurd met betrekking tot Artikel 21.6.e, waarin gesproken 
wordt over het verbod op deelname van gecoupeerde paarden. Dhr. van Koerten geeft aan dat De Wet aanpak 
Diermishandeling en Dierverwaarlozing dit jaar op 1 januari in werking is getreden en een wijziging van de Wet Dieren bevat 
waarbij deelname aan tentoonstellingen, wedstrijden en keuringen door dieren die bij of krachtens een algemene maatregel 
van bestuur (AMvB) ‘aangewezen ingreep’ hebben ondergaan, verboden wordt. Het is inmiddels duidelijk dat couperen in 
ieder geval een aangewezen ingreep wordt. Op dit moment werkt het Ministerie aan deze AMvB, zodra deze klaar is zal deze 
in werking treden. Zolang de AMvB nog niet vastgesteld is, is ook niet duidelijk hoe de handhaving en uitwerking van deze 
wet zal gaan uitwerken. Er is dus niet duidelijk wat de consequenties zullen zijn voor gecoupeerde paarden met medisch 
attest. Mw. Wobbes vult aan dat er vanuit het Hoofdbestuur regelmatig contact is met het Ministerie om op de hoogte te 
blijven van ontwikkelingen, zodat de leden op tijd op de hoogte worden gebracht van de uitwerking van de AMvB. Voor de 
tussenliggende termijn geldt dat de KVTH het beleid hanteert zoals dit tot nu toe gevolgd is: Gecoupeerde paarden met een 
geldig medisch attest mogen meedoen aan keuringen, tentoonstellingen en andere evenementen. Dit geldt ook voor de 
hengstenkeuring van 2025. De tekst zoals deze in het Algemeen Reglement staat is juridisch juist, hoewel het goed te 
begrijpen is dat het cru overkomt als men niet geheel op de hoogte is van de AMvB die nog moet komen voordat er 
daadwerkelijk verandering komt. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Algemeen Reglement. 

c. Regioreglement.  
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Over het Regioreglement zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Regioreglement. 

d. Geschillenreglement.  

Over het Geschillenreglement zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Geschillenreglement. 

e. Tuchtreglement.  

Over het Tuchtreglement zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Tuchtreglement. 

f. Gedrags- en integriteitscode.  

Over het Gedrags- en integriteitscode zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Gedrags- en integriteitscode. 

g. Keuringsreglement.  

Over het Keuringsreglement zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Keuringsreglement. 

h. Privacyreglement.  

Over het Privacyreglement zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Privacyreglement. 

i. Reglement op de Stamboekhuishouding  

Over het Reglement op de Stamboekhuishouding  zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Reglement op de Stamboekhuishouding.  

j. Reglement Ongeoorloofde middelen.  

Over het Reglement Ongeoorloofde middelen zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Reglement Ongeoorloofde middelen. 

k.  Opnamereglement Haflingerpaarden.  

Over het Opnamereglement Haflingerpaarden zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Opnamereglement Haflingerpaarden. 

l. Opnamereglement Trekpaarden. 

Over het Opnamereglement Trekpaarden zijn geen vragen vanuit de aanwezigen. 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met het Opnamereglement Trekpaarden. 
 
Dhr. J. Wilmink vraagt en krijgt het woord van dhr. Boelens: Hij spreekt zijn dank uit aan de vergadering voor het unaniem 
stemmen voor alle Statuten en Reglementen. Tevens benoemt hij dat regio Noord trots mag zijn op mw. J. Hes en mw. A. 
Wobbes die gedurende dit traject enorm veel werk verzet hebben en van onschatbare waarde zijn gebleken. Hij vraagt en 
krijgt vanuit de aanwezigen een welgemeend applaus voor beide dames. 
 

5. Algemene Vergadering 2-12-2024 te Lunteren 

Dhr. Boelens vraagt of de vergadering akkoord is met stemming middels handopsteking, hierop reageert de vergadering 
instemmend. Daarna wordt overgegaan op stemmen. 
Hengstenjury Trekpaarden: Dhr. F. van Loon (3e jurylid hengstenjury 

Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met de benoeming van dhr. F. van Loon als 3e jurylid van de hengstenjury. 

Hengstenjury Haflingers: Dhr. A.C.M. Brooijmans (voorzitter hengstenjury) 
Stemming: 27 voor, 0 tegen, niemand onthoudt zich van stemmen.  
Vergadering is unaniem akkoord met de benoeming van dhr. A.C.M. Brooijmans als voorzitter van de hengstenjury. 
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5a. Kiezen afgevaardigden voor Algemene Vergadering 2-12-2024 te Lunteren 
Dhr. Boelens vraagt de aanwezigen wie zich beschikbaar stelt als afgevaardigde voor regio Noord. Bij de trekpaarden biedt 
dhr. J. ter Wal zich aan, voor de haflingers zullen mw. N. Oving en dhr, Boelens als afgevaardigden aanwezig zijn en stemmen 
zoals deze buitengewone ledenvergadering heeft gestemd. 
 

6. Groepsgewijze tafelgesprekken over 3 thema’s 

Dhr. Boelens vertelt dat het bestuur graag input vanuit de leden van de regio zou willen ontvangen en deze vergadering 
hiervoor te benutten middels themabesprekingen. De zaal zal gesplitst worden in drie groepen en bij elke groep sluiten zich 
twee bestuursleden aan. De groepen gaan met elkaar in gesprek over de thema’s Activiteiten van regio Noord, Nationaal 
Evenement en Divers (zoals centrale keuring, samenwerking stamboekkantoor etc). Tussen de gesprekken door worden de 
films vertoond, die moesten soms even wachten daar de groepen het thema van dat moment nog niet afgerond hadden.  
 

7. Evaluatie tafelgesprekken 

Na afloop van de gesprekken bedankt dhr. Boelens de aanwezigen voor hun inbreng en kondigt aan dat het bestuur met de 
verkregen informatie komend jaar aan de slag gaat. De terugkoppeling naar de leden van de regio wordt hierbij niet 
vergeten. 
 

8. Beelden van Trekpaarden en Haflingers in actie! 

Het eerste filmpje is een uitzending van RTV Noord met als onderwerp Ploegen met Trekpaarden. Tijdens het filmpje zien de 
aanwezigen niet alleen de trekpaarden in actie, maar ook diverse actieve leden van regio Noord op gebied van keuringen die 
met paard en ploeg de akker omploegen. 
Het tweede filmblok betrof de kür van Miriam Middel met Atomist van ’t Groentenhof (zilveren medaille), naast de medaille-
rondes bij het springen jonge paarden van Nicky Kruijt met Strüdel van Frankenastate (zilveren medaille) en Sjoerd Hofstede 
met Winterstern-Wodka (gouden medaille) tijdens het Europees Kampioenschap Haflingers te Stadl-Paura. Regio Noord was 
niet alleen met de drie winnaars aanwezig, maar ook met een flink aantal andere deelnemers zoals mw. J. Koekkoek die met 
aanspanning afreisde en maar liefst twee fokproducten van de familie Hoolsema in diverse disciplines. Mw. M. Smeltink geeft 
aan dat er omwille van de tijd gekozen is voor de drie medaillewinnaars, maar dat de andere deelnemers uit Noord zeker ook 
een prestatie van formaat hebben geleverd in het sterke deelnemersveld.  
 

9. Rondvraag 

Dhr. J. Frankena geeft aan een aantal vragen te hebben, de eerste betreft de kwaliteit van de kampioenslinten die erg slecht 
was en waardoor foto’s met sjerp niet gemaakt konden worden. Dhr. Boelens antwoordt dat dit inderdaad een zeer 
onverwachte tegenvaller was die te laat ontdekt werd om nog te herstellen. De leverancier levert normaal goede producten 
en er is dankzij de ingediende klacht korting verkregen, dat neemt uiteraard niet weg dat de eigenaren een kwalitatief slecht 
lint hebben gehad. Dit punt wordt zeker meegenomen naar volgend jaar.  
Mw. R. Steenhuis benoemt dat ook de bekers van mindere kwaliteit waren, ook dit wordt een aandachtspunt.  
 
De tweede vraag van dhr. Frankena betreft het teleurstellend voor het tweede jaar op rij annuleren van de groepsrubrieken 
bij de haflingerkeuring. Dhr. Boelens geeft aan dat er geen andere keus was gezien het weer en de deelnemers die veilig 
weer naar huis moesten kunnen rijden. Ook in de ringen was het niet veilig, de dranghekken en partytenten waaiden op dat 
moment al om. Dhr. Frankena meldt dat er ook naar binnen gegaan had kunnen worden, omdat dit ooit de afspraak met de 
locatie was. Het antwoord hierop is dat dit nu niet meer tegen die prijs kan, maar er flinke kosten aan zijn verbonden. Dit 
maakt ook dat het bestuur zich beraadt over de keuringslocatie. 
Mw. Steenhuis oppert om in dit soort gevallen dan wel de belangrijkste twee groepsrubrieken, de generatiegroepen en 
merrie met afstammelingen, te laten doorgaan.  
 
De derde vraag van dhr. Frankena betreft de geringe aandacht die hij ontving voor het behalen van het preferentschap van 
zijn merrie, hem was een uitreiking toegezegd en deze heeft niet plaatsgevonden. Ook is er niets in het orgaan verschenen, 
de redactie of het regiobestuur zou in de toekomst de eigenaar van een merrie die een predicaat behaalt kunnen benaderen 
om een kort verslag te schrijven. Dit wordt doorgegeven aan de redactiecommissie. Mw. Smeltink plaatst hierbij direct een 
oproep voor redactieleden, aangezien ook deze commissie zoals alle organiserende onderdelen binnen de KVTH wel 
mankracht kan gebruiken. 
 
Als laatste wil dhr. Frankena het bestuur meegeven dat een telefonisch contact met de vraag of iemand weer wil sponsoren 
meer gewaardeerd wordt als een berichtje of mailtje. Een consumptiebon is ook iets wat gewaardeerd zou worden door 
sponsoren die bijvoorbeeld geen boekje willen. Mw. Wobbes reageert hierop met de uitleg dat er veel werk verzet wordt 
achter de schermen, waardoor het aan tijd ontbreekt om alle sponsoren persoonlijk te bellen. De suggestie van een 
comsuptiebon zal het bestuur bespreken. 
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Dhr. Mulder wil zijn waardering uitspreken voor het vertrouwen in elkaar en het regiobestuur, waardoor de onderlinge sfeer 
goed is en er unaniem gestemd kan worden. Complimenten aan het bestuur hiervoor. 
Mw. W. Hogenesch spreekt hierop haar waardering voor de leden van de regio uit die samen de saamhorigheid van onze 
regio vorm geven. 
 
Mw. Steenhuis vraagt waar de lijsten op de website zijn met de door paarden behaalde predicaten. Mw. J. Hes geeft aan dat 
dit inderdaad nog op de to-do lijst staat, maar zij hiervoor nog geen tijd heeft kunnen vinden. Er blijken in het 
registratiesysteem foutjes te zitten die zij nu aan het herstellen is, zodat de lijsten compleet zijn. Dit vergt helaas meer tijd 
dan verwacht. 
 

10. Sluiting 

Dhr. Boelens sluit om 22.26 de vergadering en spreekt de hoop uit het bestuur de leden komend jaar weer zal ontmoeten op 
de evenementen die georganiseerd worden. Hij dankt ieder voor de aanwezigheid en wenst iedereen wel thuis. 
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